
Møtereferat fra Sprangutvalget-TRØN 

Møtetidspunkt: 18.03.2014  

Møtedeltakere: Tonje Holte, Jorun Grendal, Morten Løes   

Forfall: Marita Moen 

Distribusjon: Sprangutvalget og kopi til styret 

Møtested: Øysand 

Klokkeslett: 19:30 

Referent: Morten Løes 

 

Sak Aksjon 

Hesthoven 26-27 april 

• Det har vært mange henvendelser på at tidspunktet kolliderer 
med Drammen Spring tour, uke1. Stevnet opprettholdes, men 
det planlegges en banetrening ute på Øysand lørdag 12 april. 

 

Stevnet 29-30 mars 

• Hvis det blir mulig vil stevnet gå utendørs.  
• Vi mangler banebygger, banemannskap 
• Bemanning av sekretariat og dommer bu 
• Bemanning av kjøkken og kantine 

 

Morten                       

Jorun         

Trine E 

Sommerstevnet 

• Viktig å komme i gang med planleggingen snarest mulig. Det 

kalles inn til et møte med aktuelle deltakere. 

 

Morten 

Klubbens tilbud til rytterne, diskusjon 

• Med utgangspunkt i at det virker som aktivitetsnivået har vist 

en synkende tendens over noen år ble det diskutert hva vi kan 

gjøre for å snu trenden. Nå kan det være forskjellige meninger 

om det er slik, men uansett er det to elementer som blir 

viktige, gode og mange nok stevner samt et godt 

treningstilbud.  

• Så langt i år er det i underkant av 40 TRØN ryttere som har 

startet på sprangstevner. Dette antallet inkluderer både ponni 

og hest fra de laveste til de høyeste klasser. Vi burde ha som 

 

 

 

 

 

 

 



mål å øke antall aktive ryttere i klubben? 

• I dag er ikke noe treningstilbud til sprangrytterne i regi av 

klubben. Til tross for dette har nok de fleste et treningstilbud. 

Sprangutvalget mener dette er en viktig sak som bør 

diskuteres med rytterne. Det vurderes derfor å arrangere et 

møte med alle klubbens ryttere for å høre meninger og 

synspunkter og formidle klubbens videre aksjoner. 

 

Morten 

Neste møte 

• Tirsdag 1. april, kl 19:00 på Øysand Sommerstevnet 

 

Morten 

 


